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Abstract (en)
[origin: US2016109855A1] The musical or striking watch is provided with an acoustic radiation arrangement. The watch includes a watch case,
formed at least of a case middle and a back cover removably fixed to the case middle, and at least one crystal for closing said case. The acoustic
radiation arrangement includes a connecting support part fixed in the case back between a back bezel and a back crystal. The back bezel includes
several lateral openings. A cavity is defined between the connecting support part and the openings in the back bezel.

Abstract (fr)
La montre musicale ou à sonnerie (1) est munie d'un agencement à rayonnement acoustique. La montre comprend une boîte de montre (2, 7)
constituée au moins d'une carrure (7) et d'un fond (2) fixé de manière amovible sur la carrure et au moins une glace (16) pour fermer ladite boîte.
L'agencement à rayonnement acoustique comprend une pièce de support et connexion (5) fixée dans le fond de la boîte entre une lunette de
fond (12) et une glace de fond (6). La lunette de fond (12) comprend plusieurs ouvertures latérales (3). Une cavité (4) est définie entre la pièce de
support et connexion (5) et les ouvertures (3) de la lunette de fond.
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